
Vragen en toezeggingen Commissie 11 februari 2019 

 

Vragenhalfuur 

Veiligheid Voorsterweg 

Wethouder Simonse zegt toe dat de provincie, gedurende het groot onderhoud van de 

Repelweg, bebording plaatst die aangeeft dat de Voorsterweg tijdelijk een 60-km 

begrenzing krijgt, de weg alleen voor bestemmingsverkeer toegankelijk is en dat er 

tijdens de werkzaamheden extra gesurveilleerd wordt door de politie. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Veiligheid Voorsterweg 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij er in de toekomst alles aan zal doen om ervoor te 

zorgen dat na de renovatie extra verkeer vooral via de Repelweg zal verlopen en niet via 

de Voorsterweg. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Woonomgeving 

Wijziging invulling CWI-locatie 

Wethouder Haagsma zegt toe dat hij schriftelijk inzichtelijk zal maken wat de verschillen 

zijn tussen de beide  concept-overeenkomsten tussen gemeente en Sinke. 

Reactie college/tijdpad: 

In het stedenbouwkundig plan (katern A) en uitwerkingsagenda (katern B) van 

het centrumplan die door de gemeenteraad op 10 juli 2017 vastgesteld zijn, is 

aangegeven dat wonen en werken op de CWI locatie mogelijk is (zie pagina 18 

van het stedenbouwkundig plan).  

In de  programmaexploitatie (katern D) van het centrumplan die de 

gemeenteraad op 16 oktober 2017 heeft vastgesteld, zijn de financiële kaders 

van het centrumplan vastgelegd. De ontwikkeling van de CWI locatie maakt 

onderdeel uit van deze exploitatie.  

 

Binnen bovenstaande kaders hebben de gemeente en Sinke/FFA 

overeenkomsten in februari 2018 overeenkomst(en) gesloten waarbij de oude 

vaststellingovereenkomst beëindigd is. Hierover is de raad via de 

kwartaalrapportage in februari 2018 geïnformeerd. In de nieuwe 

overeenkomsten hebben partijen een harde planning afgesproken over de 

ontwikkeling en aankoop, het gebruik naar wonen / werken op de CWI locatie 

en het vertrek uit de Sinke locatie, De Deel 22. Tot die tijd huurt Sinke het 

gebouw aan De Deel 22 van de gemeente.  

 

De omgevingsvergunning die Sinke in juni 2018 aangevraagd heeft en de 

gemeente in september 2018 heeft afgegeven, sluiten aan op de voornoemde 

afspraken.  

 

Samenlevingzaken 

Wijziging statuten SSVO (naamswijziging) 

De raad wordt geïnformeerd over het tijdspad van het voorstel. Op 1 januari is de 

naamswijziging namelijk al in gegaan, maar het is pas op 11 februari in de commissie 

besproken.  

Reactie college/tijdpad: 

Eind vorig jaar heeft VariO Onderwijsgroep een concept-akte ingediend. Na een 

overleg met het schoolbestuur, is het raadsvoorstel met concept-raadsbesluit 

geagendeerd voor de collegevergadering en de eerstvolgende haalbare 

raadsvergadering, die van december. Om praktische redenen, waaronder het in 

gebruik nemen van een nieuw computersysteem, is de procedure vertraagd. De 

agendering is toen één raadsvergadering opgeschoven. Dit in goed overleg met 

het schoolbestuur. 

 



Het wijzigen van de naam in de statuten is een formaliteit. Formeel is de naam 

pas gewijzigd als de nieuwe statuten via de notaris zijn vastgelegd in een akte 

en vervolgens zijn ingeschreven in het register bij de Kamer van Koophandel. 

Dit kan pas als de betrokken gemeenteraden (van Noordoostpolder en Fryske 

Marren) hebben ingestemd. Dit zal vermoedelijk komend voorjaar gebeuren.  

De naam VariO Onderwijsgroep werd en wordt in praktische zin al langer 

gehanteerd, o.a. in het mailverkeer qua adresseringen.    

Een en ander heeft in overleg met het schoolbestuur plaats gevonden. Op de 

naamvoering in het dagelijks gebruik heeft dit geen invloed.  

 

Beleid Schulddienstverlening 

Naar aanleiding van de bespreking wordt het beleidsplan aangepast en worden de 

gestelde vragen beantwoord. De voorzitter heeft het volgende geconcludeerd: 

Het college brengt de consequenties van eventuele vertraging (doorschuiven naar 

commissie van 18 maart/raad 1 april) in beeld en legt dit, inclusief een procesvoorstel 

voor de vervolgbespreking, voor aan de agendacommissie.  

Deadline: voor het eerstkomende weekend, de agendacommissie vergadert 

maandagmiddag 18 feb. over al dan niet agenderen. 

NB In het procesvoorstel van het college wordt op verzoek van Arja Heerspink ook 

meegenomen dat wanneer het gewijzigde voorstel direct in de raad geagendeerd wordt, 

aanvullende vragen over het stuk voorafgaand aan de behandeling aan de wethouder of 

ambtenaren gesteld worden.  

Conclusie: 

De meerderheid van de partijen heeft aangegeven het stuk na wijziging nogmaals in de 

commissie te willen agenderen. 

Voor: CDA, GL, PvdA, D66, CU-SGP, PU en ONS. 

Reactie college/tijdpad: 

Het beleid wordt waar nodig aangepast en de gestelde vragen worden 

beantwoord. Om het beleid scherper te maken en overige vragen die er leven te 

beantwoorden, willen wij binnenkort met raadsleden in gesprek. De aangepaste 

beleidsnota wordt begin april aan het college voorgelegd, komt in mei in de 

commissievergadering en zal in de raadsvergadering van mei aan de 

gemeenteraad aangeboden worden.  

Na vaststelling van het beleid wordt gestart met de aanbestedingsprocedure. 

Er is contact geweest met de GKB en met hen is afgesproken dat zij hun 

dienstverlening tot 1 januari 2020 in de gemeente Noordoostpolder blijven 

uitvoeren. Dit heeft geen financiële consequenties. De aanbesteding start na het 

vaststellen van het beleid. 


